
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Osiedle Bałtyk w Grzybowie  

z kontroli całokształtu działalności Zarządu za pierwszy rok działalności 

 

Komisja Rewizyjna działa w składzie: Dorota Blocher, Alois Thomys, Marek Rowiński. 

 

Członkowie Komisji biorąc udział w pracach Stowarzyszenia śledzili na bieżąco realizacje 

zadań statutowych i prace władz Stowarzyszenia. Składane na zebraniach informacje o 

dochodach i wydatkach pozwalały na bieżąca ocenę sytuacji finansowej Stowarzyszenia. 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 20 października 2017 roku dokonała kontroli 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z działalności organizacyjnej i merytorycznej 

Zarządu w pierwszym roku działalności.  

 

Komisja stwierdziła: 

1. Prawidłowość sporządzenia bilansu i rachunku zysków i wydatków. 

2. Należyte udokumentowanie wpływów i wydatków. 

3. Intensywną pracę Zarządu (nie będzie nadużyciem określenie: tytaniczną pracę) mimo 

charytatywnej działalności Zarządu. Komisja jest pełna podziwu dla wszystkich członków 

Zarządu, za poświęcony czas, udostępnianie własnych mieszkań na liczne spotkania, pracy 

mimo uwarunkowań zdrowiem fizycznym. Szczególne słowa uznania należą się panu 

Henrykowi Rupnikowi za pracę na ponad pełnowymiarowym etacie oraz poświęcenie czasu na 

informowanie członków o bieżących wydarzeniach, udzielanie wszelkich informacji 

dotyczących Stowarzyszenia oraz wielogodzinne indywidualne rozmowy z mieszkańcami 

Osiedla. 

4. Komunikacja wychodząca do członków była czasami zbyt opisowa i emocjonalna. Do 

komisji dochodzą głosy z podziękowaniami dla Zarządu ale jednocześnie proszące o 

miesięczny skrót najważniejszych informacji. Komisja rozumie, że trudno ostudzić emocje na 

lekceważące, kłamliwe i oskarżające kroki obecnej Administracji.  

5. Podjęcie współpracy z Mecenas Knapczyk dało Stowarzyszeniu profesjonalną opiekę 

prawną. Znalezienie odpowiedniego prawnika poważnie zwiększyło szanse Stowarzyszenia na 

sukces.  

6. Brak stanowiska prezesa nie sprzyjał pracom Zarządu. Komisja sugeruje, że Zarząd z 

motorem napędowym w postaci prezesa przyczyniłby się do jeszcze sprawniejszej pracy.  

7. Komunikacja drogą elektroniczną z prywatnych kont ma poważną wadę: w przypadku 

zmiany członka Zarządu następuje bezpowrotna strata komunikacji elektronicznej. Komisja 

nalega do rozpoczęcia korzystania z emaili stworzonych dla członków Zarządu. 

8. Brak dedykowanego laptopa oraz drukarki ze skanerem jest przyczyną problemów 

technicznych. Komisja sugeruje zakup takowego sprzętu na potrzeby pracy Zarządu. 

9. Obowiązki wynikające z pracy w Zarządzie powinny być rozdzielane równomiernie na 

wszystkich jego członków.    

10. W Stowarzyszeniu nie było żadnych kontroli zewnętrznych w 2016 i 2017.  

 

Na podstawie przeprowadzonej kontroli Komisja Rewizyjna wnosi o zatwierdzenie 

sprawozdania z działalności organizacyjnej, merytorycznej i finansowej Stowarzyszenia za 

ostatni  rok i o udzielenie absolutorium Zarządowi za pierwszy rok działalności. 

 

 

Grzybowo 20.10.2017 


